
 1 

  

          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 16 mai 2025 cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată 

a Consiliului local al municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu o zi înainte de data stabilită.  

 Ședința Consiliului local se desfășoară prin mijloace electronice, printr-o 

platformă online de videoconferință, iar la apelul nominal al președintelui de ședință 

sunt prezenți 14 din cei 18 consilieri locali în funcție.  Lipsesc consilierii locali Bota 

Adrian, Fugaciu Nadina Rodica, Giurgiu Margareta și Popa Dorin Ioan. 

 La ședință participă viceprimar Cristian Hendrea, secretar general Călin Costoiu 

și funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al Primarului.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 

ordinare din data de 30 aprilie 2025 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 

întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. 

 Întrucât nu există obiecții, președintele de ședință supune la vot procesul verbal, 

care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 În continuare, președintele de ședință, dl consilier local Hendrea Ovidiu Cristian 

prezintă următorul proiect al ordinii de zi : 

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico - economici 

pentru obiectivul de investiții „Modernizarea Stadionului „Mecanica” din Municipiul 

Orăștie, Județul Hunedoara” aprobați prin Hotărârea Consiliului Local nr.100/2020. 

 2.Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr.28/2025 

referitoare la constituirea unui drept de superficie cu titlu oneros în favoarea 

Municipiului Orăștie asupra terenului în suprafață de 2886 mp identificat prin           

CF 62857 Orăștie situat în municipiul Orăștie, Piața Victoriei. 

 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi dl sunt prezentate motivele inițierii proiectului 

de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiții „Modernizarea Stadionului „Mecanica” din Municipiul Orăștie, Județul 

Hunedoara” aprobați prin Hotărârea Consiliului Local nr.100/2020. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 

economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă care este capacitatea 

tribunei stadionului.  

 Dl director Stănilă Marius precizează că, tribuna stadionului are o capacitate de 

642 locuri. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, pentru a ajunge la 

tribuna nu exista nicio cale de acces, adică nu exista nicio potecă, nu există nimic. 
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 Dl director Stănilă Marius menționează faptul că, s-a solicitat prin adrese 

Companiei Naționale de Investiții finanțarea de la bugetul local a unei căi de acces de 

la Parcul „Arena Park” către tribuna stadionului pe partea stângă a stadionului și 

totodată realizarea unei parcări dedicate autocarului, mașinilor de pompieri și a 

ambulanței care sunt necesare a fi prezente la anumite evenimente.  

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă că, accesul ar fi pe 

poarta de lângă scena sau pe partea cealaltă pe poarta mare. 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, accesul va fi poarta de lângă scenă 

pentru public, iar pe partea dreaptă pentru autovehicule. De asemenea, arată că, ni s-a 

răspuns că în momentul de fața nu este posibil ca noi să investim pe terenul predat 

către Compania Națională de Investiții, să așteptăm recepția lucrării și predarea 

acestuia către Municipiul Orăștie, există bani alocați în bugetul local pentru realizarea 

căii de acces, dar nu am primit acceptul în acest sens. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă că, nu era normal să 

fie prevăzută în proiectul inițial această cale de acces. I se răspunde de către               

dl director Stănilă Marius care menționează că, proiectul inițial nu prevedea pe care 

parte să fie aleea. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă care era calea de 

acces către tribuna. 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, accesul către tribuna este cel care este 

și acuma. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, teoretic prin mijlocul 

terenului, doar poarta aceea era deschisă azi, deci practic trecem peste gazon și 

ajungem la tribună. Totodată, dânsul întreabă că se poate intra doar în momentul în 

care echipa nu joacă pe teren, înainte de meci sau la pauză este vorba de 600 și ceva 

de oameni care ar trebui să aibă acces pe undeva către tribună. 

 Dl director Stănilă Marius menționează că, accesul se face din Parcul „Arena”, 

pe lângă pista de alergare care există în incinta stadionului. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă dacă calea de acces a 

fost prinsa sau nu în proiectul inițial. I se răspunde de către dl director Stănilă Marius 

care arată că, nu a fost prevăzută, de aceea am cerut suplimentar această cale de acces, 

care să fie pavată pietonal pentru accesul persoanelor. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, anul trecut în 

perioada verii știe că era o problemă serioasă cu apa pluvială, se aduna apă și întreabă 

daca exist un sistem funcțional de eliminare a apei pluviale. 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, nu a fost nicio problemă cu apa la 

stadion. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, are filmări în acest 

sens și era apă mare și a fost întrebat care este soluția. 

 Dl director Stănilă Marius intervine și menționează că, există un sistem de 

colectare a apei, de aceea susține că nu au fost probleme din acest punct de vedere, 

există un sistem de drenaj, care funcționează și apa se colectează în bazinul de la 

Parcul „Arena”. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, parcul „Arena” pare 

a fi mai sus decât stadionul. I se răspunde de către dl director Stănilă Marius care  

precizează că, rezervorul este îngropat în pământ. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru menționează că, înseamnă că, 

apa merge prin cădere la acel rezervor fără a fi necesară o pompă în acest sens.  
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 Dl director Stănilă Marius arată că, apa pluvială se colectează prin cădere în 

rezervor. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu 12 voturi „pentru”, iar doi consilieri 

locali s-au abținut de la vot. 

 Este adoptată Hotărârea nr.131/2025 privind modificarea indicatorilor tehnico - 

economici pentru obiectivul de investiții „Modernizarea Stadionului „Mecanica” din 

Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara” aprobați prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.100/2020. 

 La ultimul punct al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr.28/2025 referitoare la 

constituirea unui drept de superficie cu titlu oneros în favoarea Municipiului Orăștie 

asupra terenului în suprafață de 2886 mp identificat prin  CF 62857 Orăștie situat în 

municipiul Orăștie, Piața Victoriei. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al 

comisiei pentru administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.132/2025 privind completarea Hotărârii Consiliului 

Local nr.28/2025 referitoare la constituirea unui drept de superficie cu titlu oneros în 

favoarea Municipiului Orăștie asupra terenului în suprafață de 2886 mp identificat 

prin CF 62857 Orăștie situat în municipiul Orăștie, Piața Victoriei. 

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                  Președinte de ședință,                                                   Secretar General,                                                                   

             Ovidiu Cristian HENDREA                       jr.Călin COSTOIU 

 


